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Abstract (en)
[origin: US5195904A] The invention relates to a quick locking and unlocking coaxial electrical connector having two connector elements and
a peripheral release sleeve. One of the connector elements (2) has an elastic external contact socket (9) which has a diameter corresponding
substantially to the diameter of the annular wall (24) of the peripheral release sleeve (23), the elastic socket having a front end disposed within an
annular recess (12) of the body (10, 11) of the connector element, the connector having an elastic keeper provided with inclined portions (21, 22)
projecting radially outwardly and disposed between the confronting ends of the elastic socket and of the annular wall of the peripheral sleeve.

Abstract (fr)
L'invention est relative a un connecteur électrique coaxial a verrouillage et déverrouillage rapides comprenant deux éléments de connecteur et un
manchon périphérique de déverrouillage. Un des éléments de connecteur (2) comporte une douille élastique (9) de contact extérieur qui présente un
diamétre correspondant sensiblement au diamétre de la paroi annulaire (24) du manchon périphérique de déverrouillage (23), ladite douille élastique
présentant une extrémité frontale disposée a l'intérieur d'une cavité annulaire (12) du corps (10,11) de I'élément de connecteur, le connecteur
comportant un jonc élastique pourvu de parties inclinées (21,22) en saillie radialement vers I'extérieur et disposées entre les extrémités en regard de
la douille élastique et de la paroi annulaire du manchon périphérique. <IMAGE>
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